
ACTA DE LA REUNIÓ DEL PLENARI DEL CONSELL DE POBLE 

Identificació de la sessió:  
 
Data: 3 d’octubre de 2011 
Inici:  21:05 h 
Fi: 22:50 h 
Lloc : Seu del Consell del Poble 
Caràcter de la sessió: ordinari 
 
Assistents: 
 
Presidenta :  Dolors Lechuga Garcia 

Jesús Liñan Ruiz   particular  
Carme Luis Puig   particular 
Montserrat Montalbán Alarcón  particular 
Marta Soro Alsina   particular 
Cristina Gálvez Torres   particular 
Pascuala Agulló Barón   particular 
Adrianna Tarradas Gómez  particular 
Jordi Gómez Barrero   particular  
Conxa de Llobet Jorba   particular 
Joan Xamaní Cabra   particular 
Maria Isabel Tena Boyán  particular 
M. Dolores Terradas Dávila  particular 
Lluís Sánchez Luengo   Patronat de la Gent Gran 
 
Magalí Miracle Rigalós   Grup municipal del PSC 
Daniel Corpas Cullet   Grup municipal de la CUP 
M.Carmen Montes Azcutia  Grup municipal d’ICV 

 
Secretària: Núria Vall·llosera Culell 
 
Altres assistents:   Carmen Garcia 
 
Ha excusat l’assistència el senyor Josep Manel Navarro Serra. 
 
Ordre del dia: 
 

1. Constitució del Consell de Poble, presentació dels membres 
2. Informació del contingut del reglament i explicació del funcionament 
3. Elecció del vicepresident/a 
4. Determinació de les diferents comissions de debati la seva composició 
5. Règim de reunions de les comissions ordinàries de la Permanent i del Plenari  
6. Propostes de treball per a la propera reunió de la comissió ordinària de la Permanent 
7. Torn obert de paraula 

 
Desenvolupament de la sessió: 
 
La senyora presidenta del Consell de Poble de La Batllòria obre la sessió a les 21:05 h. 
 
1. Constitució del Consell de Poble, presentació dels membres 

 
La senyora presidenta dóna la benvinguda a tots els assistents al Plenari del Consell de Poble i  
demana que cadascú es presenti. 

 



Un cop fetes les presentacions oportunes es dóna per constituït el Consell de Poble de La 
Batllòria. 

 
2. Informació del contingut del reglament i explicació del funcionament 

 
Abans de llegir la Normativa del Consell de Poble, la senyora presidenta exposa quins són els 
antecedents del Consell de Poble i quin va ser l’objectiu inicial. Aquest objectiu era arribar a ser 
una EMD,  Entitat Municipal Descentralitzada, que de moment no s’ha assolit i ateses les 
circumstàncies actuals de crisi econòmica, no es creu que sigui possible. No obstant, si des del 
Consell de Poble es vol tornar a treballar per aquesta fita, es pot reprendre el treball. 

 
Tot seguit, la senyora presidenta llegeix el reglament del Consell de Poble. Tots els assistents 
tenen una còpia escrita d’aquest document. 

 
Un cop finalitzada la lectura dels aspectes més importants, la senyora presidenta explica el 
funcionament d’aquest òrgan, tot repassant la documentació que també s’ha entregat als 
assistents (com s’organitzen i quines són les funciones de les comissions, la Plenària, la 
Permanent i les de Debat). Per no fer-ho massa feixuc la senyora presidenta demana als 
assistents que s’ho llegeixin. 

 
Un cop explicat el funcionament, la senyora presidenta demana si es creu que són necessàries 
les comissions de Debat o si es pot funcionar només amb la Comissió Permanent ? 

  
El senyor Joan Xamaní proposa a la senyora presidenta que expliqui què significa treballar amb 
comissions de debat per a les persones que són noves al Consell. 

 
La senyora presidenta explica com es treballava quan ella era presidenta del Consell de Poble, 
4 anys enrere. 

 
S’obre una mica de debat sobre quina és la millor manera de funcionar. Hi ha qui creu que amb 
una sola comissió, la Permanent, ja n’hi ha prou, però altres opinen que les comissions de 
debat són útils perquè hi ha menys persones i a l’hora de decidir o debatre és més fàcil fer-ho 
en “pétit comité”, tot i que es té clar que tot ha d’acabar passant per la comissió Permanent. 
Aquesta última explicació convenç a la majoria dels assistents i s’opta, doncs, per formar les 
diferents comissions de debat. 

 
Perquè els membres del Consell de Poble no es carreguin amb massa reunions es proposa 
que una hora abans de la reunió de la Permanent cada comissió de debat es pugui reunir. 

 
El senyor Dani Corpas pregunta quin és el paper dels regidors de l’Ajuntament que representen 
els partits polítics. 

 
La senyora presidenta li respon que la seva funció és assistir bàsicament als Plenaris, que és 
on es voten i es decideixen els acords del Consell de Poble. En les sessions plenàries els 
regidors poden demanar tota la informació que els calgui a les diferents comissions, però de 
tota manera també poden assistir a les Permanents com a públic. 

 
La senyora presidenta precisa que el públic que assisteixi a les sessions de la Permanent o del 
Plenari si vol intervenir en algun tema en concret cal que ho especifiqui abans de començar la 
sessió. També ha de donar permís a la secretària accidental perquè pugui reflectir a l’acta la 
seva intervenció, amb nom i cognoms, en cas contrari s’anotarà “un ciutadà/ana”. Finalment, 
afegeix que el públic assistent té veu, però no vot. 

 
La senyora Magalí Miracle pregunta si rebran l’ordre del dia per correu electrònic. 

 



La senyora presidenta contesta que es penjarà al web municipal i que també el rebran per 
correu electrònic aquelles persones que en tinguin, a la resta se’ls farà arribar en paper.  A 
continuació, pregunta quines persones no disposen de correu electrònic, que són: Lluís Prat, 
Lluís Sánchez, Cona i Manel, i Carme Luis. 

 
Cada mes es publicarà a l’Informatiu municipal els acords i els treballs del Consell de Poble. 

 
3. Elecció del vicepresident/a 

 
Un cop explicada la normativa i el funcionament del Consell s’ha d’escollir el vicepresident o 
vicepresidenta. 
 
La senyora presidenta demana qui vol ocupar la vicepresidència. En un principi ningú  mostra 
interès, però finalment el senyor Jordi Gómez, que ja ho era, diu que li agradaria repetir, i el 
senyor Jesús Liñan també diu estar-hi interessat. 

 
Es fan votacions secretes amb el resultat següent: 

 
Jordi Gómez: 4 vots 
Jesús Liñan: 11 vots. 

 
La senyora presidenta nomena el senyor Jesús Liñan vicepresident del Consell de Poble de la 
Batllòria. 

 
4. Determinació de les diferents comissions de debati la seva composició 

 
La senyora presidenta comenta que hi hauria d’haver tantes comissions de debat com àrees té 
l’Ajuntament, però com que no hi ha prou membres al Consell, es poden crear  comissions que 
continguin més d’una àrea de l’Ajuntament. 

 
Es resol que hi haurà les següents comissions de debat: 

 
- Comissió de Cultura: Montse Soro, Cristina Gálvez, Pascuala Agulló i Dolors Terrades i 

Joan Xamaní. 
 

- Comissió d’Esports , Joventut, Infància i Gent Gran: Adrianna Tarradas, Lluís Sánchez 
i Lluís Prat. 
 

- Comissió de Comunitat i Seguretat Ciutadana: Montse Montalbán,  Maria Isabel Tena, 
Jesús Liñan. 
 

- Comissió Espai Públic i Entorn: Carme Lluís , Jordi Gómez , Conxa de Llobet i Manel 
Navarro. 
 

De moment s’estableix que les comissions tindran aquest format, però si més endavant 
s’observa que no és pràctic, es podrà modificar després de discutir-ho a la Comissió 
Permanent.  

 
En principi, la senyora presidenta no assistirà a totes les comissions de debat, ho farà 
esporàdicament o sempre que la Comissió demani la seva assistència. 

 
No es crea cap comissió d’Economia, perquè es valora que la Comissió Permanent ja pot fer 
aquesta funció i, sobretot, perquè el tema econòmic afecta a totes les comissions per igual. 

 
5. Règim de reunions de les comissions ordinàries de la Permanent i del Plenari  



 
Després de debatre quin dia de la setmana va millor per fer les reunions, s’acorda fer- les el 
primer dijous de cada mes i es fixen les següents dates: 

 
Permanent : 3 de novembre, 1 de desembre, 12 de gener , 2 de febrer i 1 de març. 
Plenari: 12 d’abril 

 
6. Propostes de treball per a la propera reunió de la Comissió ordinària de la Permanent 

 
Cada membre de la Permanent proposa un tema de debat, que són:  

 
• Camp de futbol 
• Transport públic 
• Sanitat 
• Gent gran 
• Joventut, pistes poliesportives 
• Cementiri 
• Jardineria 
• Medi ambient, depuradora 
• Centre cívic 
• Serveis, quan es farà l’aulari 
• Usos dels equipaments públics 
• Pavelló 

 
Abans de donar pas al torn obert de paraula, la senyora presidenta comenta que la Comissió 
de festes no estarà lligada al Consell de Poble. És a dir, els membres del Consell en poden 
formar part, però no serà una comissió de debat. D’altra banda, persones a títol individual, 
veïnes de la Batllòria, també en poden formar part. 

 
7. Torn obert de paraula 

 
El senyor Lluís Sánchez comenta que a la cantonada de Carretera Vella i carrer Tordera el 
mirall està mogut, i pregunta si hi ha previsió d’arreglar-lo. 

 
El senyor Joan Xamaní afegeix que el mirall del carrer Hostalric també presenta problemes. 

 
La senyora Carme Luis comenta que a la sortida del pàrquing dels pisos de la Carretera Vella 
no hi ha prou visibilitat, fet que provoca accidents. 

 
La senyora Marta Soro diu que no ha rebut cap resposta a la instància que va presentar 
queixant-se per unes deixalles que hi havia al passatge Esperança, cantonada amb el Camí 
Ral. 

 
 

I no havent-hi més assumptes a tractar, s’aixeca la sessió a les 22:50 hores i s’estén la present 
acta amb el vistiplau de la senyora presidenta. 
 
 
La secretària de la sessió    Vist-i-plau 
Núria Vall·llosera Culell     La presidenta del Consell de Poble 
       Dolors Lechuga García 
 
 
 


